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Budapest Főváros IX. Kerület 
Ferencváros Önkormányzatának 
Kulturális, Oktatási,  
Egyházügyi és Nemzetiségi Bizottság 
 

Jegyzőkönyv 
készült a Kulturális, Oktatási, Egyházügyi és Nemzetiségi Bizottság 2023. május 17-én  

15:30 órakor megtartott rendes nyílt üléséről 
 
Ülés helye:  Polgármesteri Hivatal – Bakáts tér 14. 

II. emeleti ülésterem  
 
Jelen vannak:  Takács Máriusz elnök, 

Árva Péter, 
Bodnár Alex Szilveszter, 
Bucher Franciska, 
Deutsch László (igazoltan távol), 
Hulse Alexandra, 
Kállay Gáborné, 
Kozma András, 
dr. Mátyás Ferenc, 
Dr. Nagy Attiláné,  
Sajó Ákos (igazoltan távol) tagok. 

 
Hivatal részéről: 
dr. Ruzsits Ákos Jenő aljegyző, Halmai András irodavezető-helyettes, Janitz Gergő irodavezető, Romhányi Ildikó 
irodavezető, Rosta Zsuzsanna – jegyzői referens, Szilágyi Imre irodavezető, Nehéz Jenő informatikus, Koór 
Henrietta csoportvezető. 
 
Meghívottak: Czakóné Dobó Krisztina – FIÜK vezetője, Kerek András – az FMK igazgatója, Polyák Béla - a 
FESZOFE Nonprofit Kft. igazgatója, Sztarenki Pál – a Ferencvárosi Pinceszínház igazgatója, Tamás Margit – a 
FIÜK képviselője, Zsellérné Mikóczi Eszter – a Ferencvárosi Liliom Óvoda vezetője. 
 
Takács Máriusz: A Kulturális, Oktatási, Egyházügyi és Nemzetiségi Bizottság 2023. május 17-i ülését 15.35 
perckor megnyitom. Köszöntöm a bizottsági tagokat, a megjelenteket és minden kedves itt lévőt. Megállapítom, 
hogy a bizottság 8 fővel határozatképes. Sajó Ákos és Deutsch László képviselő urak nem tudnak ma egészségügyi 
okokból velünk lenni. Jobbulást kívánunk nekik. Dr. Mátyás Ferenc képviselő úr pedig meg fog érkezni egy pár 
percen belül. Elég sok napirendi pontunk van ma. Van-e valakinek napirend előtti hozzászólása? Kérem, hogy azt 
a normál szót kér gombbal jelezze, illetve aki a napirendhez szeretne hozzátenni vagy elvenni, az az ügyrend 
gombot nyomja meg. Egyiket sem látom, úgyhogy kérem, szavazzunk a napirendről. 
 
Több hozzászólás nem volt, a bizottság a napirenddel kapcsolatban az alábbi határozatot hozta: 
 
KOEN 70/2023. (V.17.) sz. 

Határozat 
Napirend: 
 
1./ A Ferencvárosi Liliom Óvoda óvodavezetői (magasabb vezetői) feladatainak ellátására benyújtott pályázat 
elbírálása 

111/2023. sz. előterjesztés  
Előterjesztő: Baloghné dr. Nagy Edit címzetes főjegyző 

 
2./ Ferencvárosi Pinceszínház igazgatójának kérelme 

135/2023. sz. előterjesztés  
Előterjesztő: Baranyi Krisztina polgármester  
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3./ Beszámoló Budapest Főváros IX. kerület Ferencváros Önkormányzatának 2022. évi I.-XII. havi gazdálkodásáról  

112/2023., 112/2-5/2023. sz. előterjesztések 
Előterjesztő: Baranyi Krisztina polgármester 
 

4./ Budapest Főváros IX. kerület Ferencváros Önkormányzatának 2023. évi költségvetés módosítása 
(egyfordulóban) 

113/2023., 113/2-4/2023 sz. előterjesztések 
Előterjesztő: Baranyi Krisztina polgármester 
                    Takács Máriusz önkormányzati képviselő 

 
5./ Javaslat a Budapest Főváros IX. Kerület Ferencváros Önkormányzata Képviselő-testületének Szervezeti és 
Működési Szabályzatáról szóló 28/2011. (X.11.) önkormányzati rendelet módosítására (II. forduló) 

37/2-3/2023. sz. előterjesztések 
Előterjesztő: Jancsó Andrea önkormányzati képviselő 
                     Baranyi Krisztina polgármester 

 
6./ Üres helyiségek kijelölése kulturális vagy oktatási tevékenység végzése céljára 

120/2023. sz. előterjesztés 
Előterjesztő: Döme Zsuzsanna alpolgármester 

 
7./ Javaslat a MÁV Szimfonikusok Zenekari Alapítvány központi költségvetési támogatásának felhasználásáról 
szóló beszámoló elfogadására, valamint a MÁV Szimfonikusok Zenekari Alapítvány részére biztosítandó 
támogatásra 

123/2023. sz. előterjesztés 
Előterjesztő: Baranyi Krisztina polgármester 

 
8./ Javaslat alapítványi pályázati programok elszámolásának elfogadására 

128/2023. sz. előterjesztés  
Előterjesztő: Döme Zsuzsanna alpolgármester 

 
9./ Javaslat az Imre utca átnevezése okán szükséges döntések meghozatalára 

140/2023. sz. előterjesztés  
Előterjesztő: Árva Péter önkormányzati képviselő 
 

10./ A pedagógusnapi program támogatása 
Sz-199/2023. sz. előterjesztés 
Előterjesztő: Döme Zsuzsanna alpolgármester 

 (8 igen, egyhangú) 
A szavazásban 8 bizottsági tag vett részt: 
 
Árva Péter Igen 
Bodnár Alex Szilveszter Igen 
Bucher Franciska Igen 
Hulse Alexandra Igen 
Kállay Gáborné Igen 
Kozma András Igen 
Dr. Nagy Attiláné Igen 
Takács Máriusz Igen 
Deutsch László Távol 
Dr. Mátyás Ferenc Távol 
Sajó Ákos Távol 
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NAPIRENDI PONTOK TÁRGYALÁSA: 
 
1./ A Ferencvárosi Liliom Óvoda óvodavezetői (magasabb vezetői) feladatainak ellátására benyújtott 
pályázat elbírálása 

111/2023. sz. előterjesztés 
Előterjesztő: Baloghné dr. Nagy Edit címzetes főjegyző 

 
Takács Máriusz: Üdvözlöm a körünkben Zsellérné Mikóczi Esztert, az intézmény vezetőjét. Ő nyújtott be egyedül 
pályázatot az intézményvezetői feladatok ellátására. Egészen kiváló pályázatot nyújtott be, ahogy én láttam, illetve 
mindhárom szakmai zsűri is támogatta az ő további intézményvezetői munkáját. Nem fogom kérni, hogy most 
ismertesse a pályázatát röviden. Egy pár rövidebb - nem kell hosszan válaszolni - kérdést szeretnék feltenni. 
Szeretném, hogyha egy pár mondatban beszélne arról, hogy az elmúlt intézményvezetői ciklusokban mi volt a 
legnagyobb feladat, a legnagyobb kihívás az óvodában, amivel találkozott. Nagyon érdekelne, hogy mi volt a 
legnagyobb siker vagy eredmény, amit úgy érzi, hogy elért. Örülnék, ha valami olyasmit is mondana, amiről úgy 
érzi, hogy nem sikerült tökéletesen, kvázi kudarc volt, nem volt tökéletes. Erről is örülnék, hogyha mondana egy 
pár szót.  
 
Hulse Alexandra: Nekem egy kicsit HR-es típusú kérdésem lenne, de semmi nagyon bonyolult. Személyesen 
milyen fejlődési irányt érez még, amiben előrébb szeretne lépni a jövőben? Hol érzi, hogy egy kicsit fejlődhetne, 
illetve mik az erősségei, amik ebben az állásban segítenének Önnek?  
 
Zsellérné Mikóczi Eszter: Kérhetném újból a kérdést? 
 
Hulse Alexandra: 2-3 pont, amiről úgy érzi, hogy az erősségei, mint vezető, illetve hol érzi úgy, hogy lehetne 
fejlődni és ezt hogy képzeli el, milyen szempontból képzeli el ezt a fejlődést? 
 
Zsellérné Mikóczi Eszter: A Ferencvárosi Liliom Óvodában dolgozom 20 éve, ott kezdtem a pályafutásomat, 10 
éve vagyok vezető, irányítom a csapatomat. Ez az erősségem. Nyilván vannak gyengeségeim, igen, egy csomó. 
Például amikor be kell adnom dolgokat, az időkorlátokat nagyon nehezen tudom betartani.  
 
Takács Máriusz: Az én kérdésem az volt, hogy az elmúlt 5 év, vagy 10 év legnagyobb eredményei, amikről úgy 
érzi, és az, amiben úgy érzi, hogy nem, eredménykudarc volt benne. 
 
Zsellérné Mikóczi Eszter: Nagyon nagy eredménynek érzem azt a saját óvodavezetői pályafutásom alatt, hogy 
egyáltalán egy új óvodai programot tudtam a dolgozóimmal megalkotni. Nagyon sok mindent, egy csomó olyan 
programot, pályázatokat, egy csomó mindent tudtunk létrehozni, és nagyon sok dolog létrejött, amit én szerettem 
volna. Azt, hogy a programunk elég általános volt előtte a mozgás-játék, és most eljutottunk odáig, hogy a mozgás-
játékot kibővítettük a népi játék-néptánc módszertannal, illetve a környezeti neveléssel. Ez a fő dolog a pedagógiai 
programunkban, és hála Istennek nagyon jól tudjuk ezt így évről évre a mindenféle programokkal, amikben segít 
is az Önkormányzat nekünk, minden programmal tudjuk alátámasztani. 
 
Hulse Alexandra: A kérdés igazából nem egy személyes kérdés volt, hanem csak vezetőként érez-e olyan 
területet, ahol látja, hogy tudna fejlődni. Ez csak egy érdeklődő kérdés volt, hogy van-e olyan terület, ahol látja, 
hogy van fejlődési lehetőség. 
 
Zsellérné Mikóczi Eszter: Igen. Van, pontosan, amit az előbb is említettem. A határidők betartásában, amit kérnek 
tőlem, bármi a fenntartótól is. Én ezt érzem a legnagyobb hiányosságomnak, vagy amiben legjobban fejlődnöm 
kell, hogy ne az utolsó pillanatban legyen. Illetve még a saját magam továbbképzései, mert mindig inkább az óvó 
nénikre meg a dolgozókra szánom ezeket a továbbképzési, meg tanfolyam dolgokat, és nekem is most már kellene 
például kommunikációs fejlesztésben részt venni. 
 
Takács Máriusz: Nekem még egy kérdésem van. Mi a legnagyobb kihívás, feladat, nehézség az intézmény előtt 
jelenleg? Mi az, amit a következő vezetői ciklusban a legfontosabbnak tart? 
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Zsellérné Mikóczi Eszter: Nyilván elsőképpen az óvodapedagógus hiány megoldása. Én ezt gondolom. Sajnos 
ez most a legnagyobb. Illetve nyilván, ami majd jön most, ez a státusztörvényes dolog, amiről még annyira nem 
tudunk teljes konkrét dolgot mi, óvodavezetők. Ez biztos nagy kihívás lesz. Szerintem ez évek óta egy nagy kérdés, 
ez az óvodapedagógus-hiány megoldása. 
 
Takács Máriusz: Köszönöm Intézményvezető Asszonynak, hogy válaszolt a kérdéseinkre. Intézményvezető 
Asszonnyal alapvetően elégedett az Önkormányzat, a szülők és a nevelőtestülete is. Kérem, hogy támogassuk az 
ő további intézményvezetői munkáját. Kérdés, észrevétel nincs. Kérem, szavazzunk a 111/2023. sz. előterjesztés 
határozati javaslatáról. 
 
Több hozzászólás nem volt, a Bizottság az alábbi határozatot hozta: 
 
KOEN 71/2023. (V.17.) sz. 

Határozat 
A Kulturális, Oktatási, Egyházügyi és Nemzetiségi Bizottság elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek a 
111/2023. számú – ”A Ferencvárosi Liliom Óvoda óvodavezetői (magasabb vezetői) feladatainak ellátására 
benyújtott pályázat elbírálása” című – előterjesztést. 
Határidő: 2023. május 18. 
Felelős: Takács Máriusz elnök 

 (9 igen, egyhangú) 
A szavazásban 9 bizottsági tag vett részt: 
 
Árva Péter Igen 
Bodnár Alex Szilveszter Igen 
Bucher Franciska Igen 
Hulse Alexandra Igen 
Kállay Gáborné Igen 
Kozma András Igen 
Dr. Mátyás Ferenc Igen 
Dr. Nagy Attiláné Igen 
Takács Máriusz Igen 
Deutsch László Távol 
Sajó Ákos Távol 
 
 
2./ Ferencvárosi Pinceszínház igazgatójának kérelme 

135/2023. sz. előterjesztés  
Előterjesztő: Baranyi Krisztina polgármester  

 
Takács Máriusz: Üdvözlöm körünkben az Igazgató Urat. Örülünk, hogy itt van. Kérdés, észrevétel nincs. Kérem, 
szavazzunk a 135/2023. sz. előterjesztés határozati javaslatáról. 
 
Hozzászólás nem volt, a Bizottság az alábbi határozatot hozta: 
 
KOEN 72/2023. (V.17.) sz. 

Határozat 
A Kulturális, Oktatási, Egyházügyi és Nemzetiségi Bizottság elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek a 
135/2023. számú – ”Ferencvárosi Pinceszínház igazgatójának kérelme” című – előterjesztést. 
Határidő: 2023. május 18. 
Felelős: Takács Máriusz elnök 

 
(9 igen, egyhangú) 

A szavazásban 9 bizottsági tag vett részt: 
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Árva Péter Igen 
Bodnár Alex Szilveszter Igen 
Bucher Franciska Igen 
Hulse Alexandra Igen 
Kállay Gáborné Igen 
Kozma András Igen 
Dr. Mátyás Ferenc Igen 
Dr. Nagy Attiláné Igen 
Takács Máriusz Igen 
Deutsch László Távol 
Sajó Ákos Távol 
 
Takács Máriusz: Köszönjük, hogy eljött Igazgató Úr! Arra kérem, hogy holnap ne jöjjön el a képviselő-testületi 
ülésre, mert nem hiszem, hogy érdemes ezt a tizen x órát végigülni. Nem tudom, hogy mikor tárgyaljuk. Ha esetleg 
bármi kérdésünk merülne föl, mindenképp kérdezni fogunk. És mindenki járjon a Ferencvárosi Pinceszínházba, 
mert kiváló az évad. 
 
 

3./ Beszámoló Budapest Főváros IX. kerület Ferencváros Önkormányzatának 2022. évi I.-XII. havi 

gazdálkodásáról  
112/2023., 112/2-5/2023. sz. előterjesztések  
Előterjesztő: Baranyi Krisztina polgármester 

 
Takács Máriusz: Kérdés, észrevétel nincs. Kérem, szavazzunk a 112/2023. sz. előterjesztés határozati 
javaslatáról. 
 
Hozzászólás nem volt, a Bizottság az alábbi határozatot hozta: 
 
KOEN 73/2023. (V.17.) sz. 

Határozat 
A Kulturális, Oktatási, Egyházügyi és Nemzetiségi Bizottság elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek a 
112/2023. számú – ”Beszámoló Budapest Főváros IX. kerület Ferencváros Önkormányzatának 2022. évi I.-XII. 
havi gazdálkodásáról ” című – előterjesztést. 
Határidő: 2023. május 18. 
Felelős: Takács Máriusz elnök 

 
(7 igen, 2 tartózkodás) 

A szavazásban 9 bizottsági tag vett részt: 
 
Árva Péter Igen 
Bodnár Alex Szilveszter Igen 
Bucher Franciska Igen 
Hulse Alexandra Igen 
Kozma András Igen 
Dr. Mátyás Ferenc Igen 
Takács Máriusz Igen 
Kállay Gáborné Tartózkodott 
Dr. Nagy Attiláné Tartózkodott 
Deutsch László Távol 
Sajó Ákos Távol 
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4./ Budapest Főváros IX. kerület Ferencváros Önkormányzatának 2023. évi költségvetés módosítása 
(egyfordulóban) 

113/2023., 113/2-4/2023. sz. előterjesztések 
Előterjesztő: Baranyi Krisztina polgármester 
                    Takács Máriusz önkormányzati képviselő 

 
Takács Máriusz: Ehhez érkezett 2 db módosító indítvány, az egyik előterjesztői részről érkezett, ez automatikusan 
befogadásra került, a másikat pedig én nyújtottam be. Azt javaslom a Képviselő-testületnek, hogy kössünk 
szerződést a Holokauszt Emlékközponttal, hogy minden 14 évnél idősebb gyermek el tudjon látogatni a Holokauszt 
Emlékközpontba Ferencvárosból. 
 
Árva Péter: Bár Alpolgármester Asszony nincs itt, én szeretném megköszönni neki azt a segítséget, amit a 
Ferencvárosi Tanodával kapcsolatban nyújtott. Hosszú, régi vitánk volt ezzel a Kulturális, Oktatási, Egyházügyi és 
Nemzetiségi Bizottságban. Sokszor beszélgettünk arról, hogy támogassuk-e külön pántlikázott pénzzel a 
Ferencvárosi Tanodát, igen, nem. Végül, a városvezetés megértve ezt az igényt, hogy fontos lenne ezt a kérdést 
támogatni, egy olyan mederbe javasolta Alpolgármester Asszony terelni ezt a dolgot, hogy az ott tanuló 
gyerekeknek az idegennyelvi képzésére, felkészítésével kapcsolatban javasol kötni egy megállapodást és ez került 
be a költségvetésbe. Azt gondolom, hogy reméljük, hogy ez a segítség jó helyre fog menni. 
 
Takács Máriusz: Én is sajnálom, hogy Alpolgármester Asszony nincsen jelen, mert több ponton módosul a 
kulturális büdzsé is. Jó lett volna tudni, hogy ez mégis mire van szánva. Azt gondolom, hogy mivel a hozzánk 
tartozó soroknál úgyis mi engedélyezzük, ezeknek a felhasználását, előbb-utóbb ez úgyis el fog kerülni hozzánk. 
Előtte fogunk erről tájékoztatást kapni. Javaslom, hogy szavazzuk meg ezt az előterjesztést, javasoljuk a Képviselő-
testületnek.  
 
Kállay Gáborné: Szeretném kérni, hogy majd magáról a költségvetés módosításáról, mint ahogy a Pénzügyi és 
Ellenőrzési Bizottság ülésén is, a határozati javaslatról és a döntési javaslatról külön kérem, hogy szavazzunk. 
 
Árva Péter (ÜGYREND): Kállay Gábornétól kérdezném, hogyha jól figyeltem a szavazást a költségvetéssel 
kapcsolatban, az első pontokat leszavazták és az utolsót támogatták. Ha jól figyeltem, akkor ez így volt. Kérem, 
hogy az első négyről szavazzunk egyben, és az utolsót, amit támogattak, külön. Ha ez így Önöknek is megfelel, 
kicsit gyorsabban végzünk talán. Mehetünk úgyis, ahogy javasolta, de lehet, hogy ez így gyorsabb lenne. 
 
Kállay Gáborné: Bocsánat, de ha emlékem nem csal, a Pénzügyi és Ellenőrzési Bizottság ülésén a döntési 
javaslatot nem támogatta a bizottság, a 2-3-4. pontot. Azért menjünk szerintem végig. 
 
Takács Máriusz: Mindenki elő tudta venni a határozati javaslatokat, aki szerette volna. Legelőször az általam 
benyújtott módosító javaslatról szavazunk, a Holokauszt Emlékközponttal kötendő közszolgáltatási szerződésről 
Kérdés, észrevétel nincs. Kérem, szavazzunk a 113/3/2023. sz. előterjesztés módosító javaslatáról. 
 
Hozzászólás nem volt, a Bizottság az alábbi határozatot hozta: 
 
KOEN 74/2023. (V.17.) sz. 

 Határozat 
A Kulturális, Oktatási, Egyházügyi és Nemzetiségi Bizottság elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek a 
113/3/2023. sz. – „Módosító indítvány a 113/2023. sz. előterjesztéshez (Budapest Főváros IX. kerület Ferencváros 
Önkormányzatának 2023. évi költségvetés módosítása)” című – előterjesztést. 
Határidő: 2023. május 18. 
Felelős: Takács Máriusz elnök 
 

(8 igen,1 tartózkodás) 
A szavazásban 9 bizottsági tag vett részt: 
 
Árva Péter Igen 
Bodnár Alex Szilveszter Igen 
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Bucher Franciska Igen 
Hulse Alexandra Igen 
Kállay Gáborné Igen 
Dr. Mátyás Ferenc Igen 
Dr. Nagy Attiláné Igen 
Takács Máriusz Igen 
Kozma András Tartózkodott 
Deutsch László Távol 
Sajó Ákos Távol 
 
Takács Máriusz: Kérdés, észrevétel nincs. Kérem, szavazzunk a 113/2023. sz. előterjesztés döntési javaslatáról. 
 
Hozzászólás nem volt, a Bizottság az alábbi határozatot hozta: 
 
KOEN 75/2023. (V.17.) sz. 

 Határozat 
A Kulturális, Oktatási, Egyházügyi és Nemzetiségi Bizottság elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek a 
113/2023. sz. – „Budapest Főváros IX. kerület Ferencváros Önkormányzatának 2023. évi költségvetés módosítása 
(egyfordulóban)” című – előterjesztés döntési javaslatát. 
Határidő: 2023. május 18. 
Felelős: Takács Máriusz elnök 
 

(7 igen, 2 tartózkodás) 
A szavazásban 9 bizottsági tag vett részt: 
 
Árva Péter Igen 
Bodnár Alex Szilveszter Igen 
Bucher Franciska Igen 
Hulse Alexandra Igen 
Kozma András Igen 
Dr. Mátyás Ferenc Igen 
Takács Máriusz Igen 
Kállay Gáborné Tartózkodott 
Dr. Nagy Attiláné Tartózkodott 
Deutsch László Távol 
Sajó Ákos Távol 
 
Takács Máriusz: Kérdés, észrevétel nincs. Kérem, szavazzunk a 113/2023. sz. előterjesztés 2. sz. határozati 
javaslatáról. 
 
Hozzászólás nem volt, a Bizottság az alábbi határozatot hozta: 
 
KOEN 76/2023. (V.17.) sz. 

 Határozat 
A Kulturális, Oktatási, Egyházügyi és Nemzetiségi Bizottság elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek a 
113/2023. sz. – „Budapest Főváros IX. kerület Ferencváros Önkormányzatának 2023. évi költségvetés módosítása 
(egyfordulóban)” című – előterjesztés 2. sz. határozati javaslatát. 
Határidő: 2023. május 18. 
Felelős: Takács Máriusz elnök 
 

(7 igen, 2 nem) 
A szavazásban 9 bizottsági tag vett részt: 
 
Árva Péter Igen 
Bodnár Alex Szilveszter Igen 
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Bucher Franciska Igen 
Hulse Alexandra Igen 
Kozma András Igen 
Dr. Mátyás Ferenc Igen 
Takács Máriusz Igen 
Kállay Gáborné Nem 
Dr. Nagy Attiláné Nem 
Deutsch László Távol 
Sajó Ákos Távol 
 
Takács Máriusz: Kérdés, észrevétel nincs. Kérem, szavazzunk 113/2023. sz. előterjesztés 3. sz. határozati 
javaslatáról. 
 
Hozzászólás nem volt, a Bizottság az alábbi határozatot hozta: 
 
KOEN 77/2023. (V.17.) sz. 

 Határozat 
A Kulturális, Oktatási, Egyházügyi és Nemzetiségi Bizottság elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek a 
113/2023. sz. – „Budapest Főváros IX. kerület Ferencváros Önkormányzatának 2023. évi költségvetés módosítása 
(egyfordulóban)” című – előterjesztés 3. sz. határozati javaslatát. 
Határidő: 2023. május 18. 
Felelős: Takács Máriusz elnök 
 

(7 igen, 2 nem) 
A szavazásban 9 bizottsági tag vett részt: 
 
Árva Péter Igen 
Bodnár Alex Szilveszter Igen 
Bucher Franciska Igen 
Hulse Alexandra Igen 
Kozma András Igen 
Dr. Mátyás Ferenc Igen 
Takács Máriusz Igen 
Kállay Gáborné Nem 
Dr. Nagy Attiláné Nem 
Deutsch László Távol 
Sajó Ákos Távol 
 
Takács Máriusz: Kérdés, észrevétel nincs. Kérem, szavazzunk a 113/2023. sz. előterjesztés 4. sz. határozati 
javaslatáról. 
 
Hozzászólás nem volt, a Bizottság az alábbi határozatot hozta: 
 
KOEN 78/2023. (V.17.) sz. 

 Határozat 
A Kulturális, Oktatási, Egyházügyi és Nemzetiségi Bizottság elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek a 
113/2023. sz. – „Budapest Főváros IX. kerület Ferencváros Önkormányzatának 2023. évi költségvetés módosítása 
(egyfordulóban)” című – előterjesztés 4. sz. határozati javaslatát. 
Határidő: 2023. május 18. 
Felelős: Takács Máriusz elnök 
 

(7 igen, 2 nem) 
A szavazásban 9 bizottsági tag vett részt: 
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Árva Péter Igen 
Bodnár Alex Szilveszter Igen 
Bucher Franciska Igen 
Hulse Alexandra Igen 
Kozma András Igen 
Dr. Mátyás Ferenc Igen 
Takács Máriusz Igen 
Kállay Gáborné Nem 
Dr. Nagy Attiláné Nem 
Deutsch László Távol 
Sajó Ákos Távol 
 
Takács Máriusz: Kérdés, észrevétel nincs. Kérem, szavazzunk a 113/2023. sz. előterjesztés 5. sz. határozati 
javaslatáról. 
 
Hozzászólás nem volt, a Bizottság az alábbi határozatot hozta: 
 
KOEN 79/2023. (V.17.) sz. 

 Határozat 
A Kulturális, Oktatási, Egyházügyi és Nemzetiségi Bizottság elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek a 
113/2023. sz. – „Budapest Főváros IX. kerület Ferencváros Önkormányzatának 2023. évi költségvetés módosítása 
(egyfordulóban)” című – előterjesztés 5. sz. határozati javaslatát. 
Határidő: 2023. május 18. 
Felelős: Takács Máriusz elnök 
 

(9 igen, egyhangú) 
A szavazásban 9 bizottsági tag vett részt: 
 

Árva Péter Igen 
Bodnár Alex Szilveszter Igen 
Bucher Franciska Igen 
Hulse Alexandra Igen 
Kállay Gáborné Igen 
Kozma András Igen 
Dr. Mátyás Ferenc Igen 
Dr. Nagy Attiláné Igen 
Takács Máriusz Igen 
Deutsch László Távol 
Sajó Ákos Távol 
 
 
5./ Javaslat a Budapest Főváros IX. Kerület Ferencváros Önkormányzata Képviselő-testületének Szervezeti 
és Működési Szabályzatáról szóló 28/2011. (X.11.) önkormányzati rendelet módosítására (II. forduló) 

37/2-3/2023. sz. előterjesztések 
Előterjesztő: Jancsó Andrea önkormányzati képviselő 
                     Baranyi Krisztina polgármester 

 
Takács Máriusz: Ehhez érkezett Polgármester Asszonytól egy módosító javaslat, amiről külön kell szavaznunk 
majd. Kérdés, észrevétel nincs. Kérem, szavazzunk a 37/3/2023. sz. előterjesztés módosító javaslatáról. 
 
Hozzászólás nem volt, a Bizottság az alábbi határozatot hozta: 
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KOEN 80/2023. (V.17.) sz. 
Határozat 

A Kulturális, Oktatási, Egyházügyi és Nemzetiségi Bizottság elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek a 
37/3/2023. számú – ”Módosító indítvány a 37/2/2023. számú, „Javaslat a Budapest Főváros IX. Kerület 
Ferencváros Önkormányzata Képviselő-testületének Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 28/2011. 

(X.11.) önkormányzati rendelet módosítására” tárgyú előterjesztéshez” című – előterjesztést. 
Határidő: 2023. május 18. 
Felelős: Takács Máriusz elnök 

(7 igen, 2 nem) 
A szavazásban 9 bizottsági tag vett részt: 
 

Árva Péter Igen 
Bodnár Alex Szilveszter Igen 
Bucher Franciska Igen 
Hulse Alexandra Igen 
Kozma András Igen 
Dr. Mátyás Ferenc Igen 
Takács Máriusz Igen 
Kállay Gáborné Nem 
Dr. Nagy Attiláné Nem 
Deutsch László Távol 
Sajó Ákos Távol 
 
 
Takács Máriusz: Szavazzunk magáról, az előterjesztésről. Kérdés, észrevétel nincs. Kérem, szavazzunk a 
37/2/2023. sz. előterjesztés módosító javaslatáról. 
 
Hozzászólás nem volt, a Bizottság az alábbi határozatot hozta: 
 
KOEN 81/2023. (V.17.) sz. 

Határozat 
A Kulturális, Oktatási, Egyházügyi és Nemzetiségi Bizottság elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek a 
37/2/2023. számú – ”Javaslat a Budapest Főváros IX. Kerület Ferencváros Önkormányzata Képviselő-testületének 
Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 28/2011. (X.11.) önkormányzati rendelet módosítására (II. forduló)” 

című – előterjesztést. 
Határidő: 2023. május 18. 
Felelős: Takács Máriusz elnök 

(7 igen, 2 tartózkodás) 
A szavazásban 9 bizottsági tag vett részt: 
 
Árva Péter Igen 
Bodnár Alex Szilveszter Igen 
Bucher Franciska Igen 
Hulse Alexandra Igen 
Kozma András Igen 
Dr. Mátyás Ferenc Igen 
Takács Máriusz Igen 
Kállay Gáborné Tartózkodott 
Dr. Nagy Attiláné Tartózkodott 
Deutsch László Távol 
Sajó Ákos Távol 
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6./ Üres helyiségek kijelölése kulturális vagy oktatási tevékenység végzése céljára 
120/2023. sz. előterjesztés  
Előterjesztő: Döme Zsuzsanna alpolgármester 

 
Takács Máriusz: Ennek az előterjesztésnek van előzménye. Itt most 2 db helyiség van előttünk. Ebből 2 db 
helyiség már járt előttünk, kettőször úgy döntöttünk, hogy egyetértünk azzal, hogy ezeket a helyiségeket kulturális 
vagy oktatási célra kijelöljék, vagy kijelöltük. Lényegében javasoltuk a Képviselő-testületnek kijelölni. De ezeket 
nem írta ki a Képviselő-testület sem, a Gazdasági és Közbeszerzési Bizottság sem támogatta. A harmadik helyiség 
pedig új előttünk, ami még sosem volt ebben a körben benne. Tisztelt Bizottság, én azt a javaslatot teszem, hogy 
vegyük le ezt a napirendet, és ne tárgyaljuk meg most, azon oknál fogva, mert két helyiség, amelyről már eddig is 
döntöttünk, ezekről azt gondolom, hogy nem változott meg a döntésünk. Semmilyen olyan körülmény nem merült 
föl, ami miatt más döntést hoznánk. Ha valaki ezzel nem ért egyet, nyugodtan jelezze majd hozzászólás keretében. 
A harmadik helyiséget pedig még nem láttuk, és ahhoz, hogy dönteni tudjunk róla, ahhoz javaslom, hogy menjünk 
el és nézzük meg. Távolról, vagy leírás alapján nehéz eldönteni, hogy alkalmasnak tartjuk-e, úgyhogy én azt 
javaslom, hogy vegyük ezt most le a napirendről a következő ülésig, ami 2023. június végén van. Menjünk el, 
nézzük meg az Üllői úti helyiséget, és erről döntsünk majd akkor, tehát a következő ülésünkön. Alapvetően azt 
gondolom, hogy a két Ráday utcai helyiségről nem szükséges döntést hoznunk. A Képviselő-testületnek 
ismertetem majd a korábban meghozott döntésünket a helyiségekkel kapcsolatban. Kérdés, észrevétel nincs. 
Kérem, szavazzunk arról az ügyrendi javaslatról, hogy levesszük napirendről, és kérjük, hogy a következő ülésre 
csak az Üllői úti helyiséggel jöjjön vissza hozzánk ez az előterjesztés. 
 
Hozzászólás nem volt, a Bizottság az alábbi határozatot hozta: 
 
KOEN 82/2023. (V.17.) sz. 

Határozat 
A Kulturális, Oktatási, Egyházügyi és Nemzetiségi Bizottság úgy dönt, hogy a 120/2023. számú – ”Üres helyiségek 
kijelölése kulturális vagy oktatási tevékenység végzése céljára” című – előterjesztést leveszi a napirendről. 
Határidő: 2023. május 17. 
Felelős: Takács Máriusz elnök 

(6 igen, 3 tartózkodás) 
A szavazásban 9 bizottsági tag vett részt: 
 
 
Bodnár Alex Szilveszter Igen 
Bucher Franciska Igen 
Hulse Alexandra Igen 
Kozma András Igen 
Dr. Mátyás Ferenc Igen 
Takács Máriusz Igen 
Árva Péter Tartózkodott 
Kállay Gáborné Tartózkodott 
Dr. Nagy Attiláné Tartózkodott 
Deutsch László Távol 
Sajó Ákos Távol 
 
Takács Máriusz: Irodavezető Úr hallotta, hogy szeretnénk elmenni, megnézni a helyet. 
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7./ Javaslat a MÁV Szimfonikusok Zenekari Alapítvány központi költségvetési támogatásának 
felhasználásáról szóló beszámoló elfogadására, valamint a MÁV Szimfonikusok Zenekari Alapítvány 
részére biztosítandó támogatásra 

123/2023. sz. előterjesztés (meghívóhoz mellékelve) 
Előterjesztő: Baranyi Krisztina polgármester 

 
Takács Máriusz: Kérdés, észrevétel nincs. Kérem, szavazzunk a 123/2023. sz. előterjesztés határozati 
javaslatáról. 
 
Hozzászólás nem volt, a Bizottság az alábbi határozatot hozta: 
 
KOEN 83/2023. (V.17.) sz. 

Határozat 
A Kulturális, Oktatási, Egyházügyi és Nemzetiségi Bizottság elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek a 
123/2023. számú – ”Javaslat a MÁV Szimfonikusok Zenekari Alapítvány központi költségvetési támogatásának 
felhasználásáról szóló beszámoló elfogadására, valamint a MÁV Szimfonikusok Zenekari Alapítvány részére 
biztosítandó támogatásra” című – előterjesztést. 
Határidő: 2023. május 18. 
Felelős: Takács Máriusz elnök 
 

(8 igen, 1 nem) 
A szavazásban 9 bizottsági tag vett részt: 
 
Árva Péter Igen 
Bodnár Alex Szilveszter Igen 
Bucher Franciska Igen 
Hulse Alexandra Igen 
Kállay Gáborné Igen 
Kozma András Igen 
Dr. Mátyás Ferenc Igen 
Takács Máriusz Igen 
Dr. Nagy Attiláné Nem 
Deutsch László Távol 
Sajó Ákos Távol 
 
Takács Máriusz: A jegyzőkönyv kedvéért szeretném jelezni, hogy Dr. Nagy Attiláné jelezte, hogy rossz gombot 
nyomott, de nem változtatott volna a szavazás eredményén, úgyhogy nem kérek új szavazást.  
 
 
8./ Javaslat alapítványi pályázati programok elszámolásának elfogadására 

128/2023. sz. előterjesztés  
Előterjesztő: Döme Zsuzsanna alpolgármester 

 
Kállay Gáborné: Szerettem volna itt is kérni, hogy egyenként szavazzunk az alapítványok pályázatának 
elfogadásáról.  
 
Szilágyi Imre: Csak az utolsó kettőről kell szavazni, a 3-as, 4-es pontról, az a Kulturális, Oktatási, Egyházügyi és 
Nemzetiségi Bizottság hatásköre, a másik kettő az Egészségügyi, Szociális, Sport, Ifjúsági és Civil Bizottság 
hatáskörébe tartozik.  
 
Kállay Gáborné: Szeretném kérni, hogy az Amadé Zenei Alapítvány és a Kettőspont Kulturális és Művészeti 
Alapítvány pályázati programjáról külön szavazzunk.  
 
Takács Máriusz: Ha jól értem, nekünk alapvetően kettőről kell szavaznunk a határozati javaslatok közül, a 3-asról 
és a 4-esről. Kállay képviselő asszony azt kérte, hogy külön szavazzunk róluk, úgyhogy külön szavazunk róluk. 
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Kérdés, észrevétel nincs. Kérem, hogy először szavazzunk a 128/2023. sz. előterjesztés 3. határozati javaslatáról 
Az Amadé Zenei Alapítvány elszámolásáról. 
 
Több hozzászólás nem volt, a Bizottság az alábbi határozatot hozta: 
 
KOEN 84/2023. (V.17.) sz. 

Határozat 
A Kulturális, Oktatási, Egyházügyi és Nemzetiségi Bizottság elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek a 
128/2023. számú – ”Javaslat alapítványi pályázati programok elszámolásának elfogadására” című – előterjesztés 
3. határozati javaslatát. 
Határidő: 2023. május 18. 
Felelős: Takács Máriusz elnök 

(9 igen, egyhangú) 
A szavazásban 9 bizottsági tag vett részt: 
 
Árva Péter Igen 
Bodnár Alex Szilveszter Igen 
Bucher Franciska Igen 
Hulse Alexandra Igen 
Kállay Gáborné Igen 
Kozma András Igen 
Dr. Mátyás Ferenc Igen 
Dr. Nagy Attiláné Igen 
Takács Máriusz Igen 
Deutsch László Távol 
Sajó Ákos Távol 
 
Takács Máriusz: Kérdés, észrevétel nincs. Kérem, szavazzunk a Kettőspont Kulturális és Művészeti Alapítvány 
elszámolásáról, a 128/2023. sz. előterjesztés 4. határozati javaslatáról. 
 
Hozzászólás nem volt, a Bizottság az alábbi határozatot hozta: 
 
KOEN 85/2023. (V.17.) sz. 

Határozat 
A Kulturális, Oktatási, Egyházügyi és Nemzetiségi Bizottság elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek a 
128/2023. számú – ”Javaslat alapítványi pályázati programok elszámolásának elfogadására” című – előterjesztés 
4. határozati javaslatát. 
Határidő: 2023. május 18. 
Felelős: Takács Máriusz elnök 

(7 igen, 2 nem) 
A szavazásban 9 bizottsági tag vett részt: 
 
Árva Péter Igen 
Bodnár Alex Szilveszter Igen 
Bucher Franciska Igen 
Hulse Alexandra Igen 
Kozma András Igen 
Dr. Mátyás Ferenc Igen 
Takács Máriusz Igen 
Kállay Gáborné Nem 
Dr. Nagy Attiláné Nem 
Deutsch László Távol 
Sajó Ákos Távol 
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Takács Máriusz: Örültem volna, ha Képviselő Asszony megosztja velünk az okait, hogy miért nem volt rendben 
ez az elszámolás, de szavaztunk, úgyhogy igazában már túl vagyunk rajta. 
 
 
9./ Javaslat az Imre utca átnevezése okán szükséges döntések meghozatalára 

140/2023. sz. előterjesztés  
Előterjesztő: Árva Péter önkormányzati képviselő 

 
Árva Péter: Sokadik alkalommal van itt előttünk. Két előterjesztés van egymás mellett. Az egyiknek az a célja, 
hogy Polgármester Asszony végrehajthassa azt a határozatát a Képviselő-testületnek, amiben kértük és javasoltuk, 
hogy egy másik utcát, másik teret nevezzünk el az Imre utca helyett Ligeti Györgyről. Egy udvarias kérés, hogy ezt 
tárgyalják újra a mi kérésünk ismeretében. A másik az egy joghézag. A fővárosban érvényes önkormányzati 
rendelet arról, hogy hogyan lehet egy védett utcát törölni a védett közterületek listájáról, erről nem rendelkezik, 
legfőképpen azért csinálták a védett utcákat, hogy arról ne töröljenek neveket. De ha már van egy ilyen helyzet, 
hogy szokássá lett levenni erről utcákat, vagy közterület elnevezéseket, akkor legalább kérjék ki a véleményünket. 
Az egyik frakció kérte, hogy a két dologról szavazzunk külön. Én is akkor most előterjesztésként kérem. Az az 
érvelésük hangzott el a tegnapi Városfejlesztési, Innovációs és Környezetvédelmi bizottsági ülésen is, hogy ez a 
kialakult helyzet most elég méltatlan Ligeti György felé. Én ezt elfogadom, de ezt a helyzetet nem Ferencváros 
bizottságai és Képviselő-testülete alakították ki. Ennek a felelőse nem mi vagyunk. Kérem, hogy szavazzunk róla 
külön, és kérem, hogy mind a kettőt támogassák.  
 
Takács Máriusz: Kérdés, észrevétel nincs. Egyenként fogunk a három határozati javaslatról szavazni. Kérem, 
szavazzunk a 140/2023. sz. előterjesztés 1. határozati javaslatáról. 
 
Több hozzászólás nem volt, a Bizottság az alábbi határozatot hozta: 
 
KOEN 86/2023. (V.17.) sz. 

Határozat 
A Kulturális, Oktatási, Egyházügyi és Nemzetiségi Bizottság elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek a 
140/2023. számú – ”Javaslat az Imre utca átnevezése okán szükséges döntések meghozatalára” című – 
előterjesztés 1. határozati javaslatát. 
Határidő: 2023. május 18. 
Felelős: Takács Máriusz elnök 

(5 igen, 3 nem, 1 tartózkodás) 
A szavazásban 9 bizottsági tag vett részt: 
 
Árva Péter Igen 
Kállay Gáborné Igen 
Kozma András Igen 
Dr. Mátyás Ferenc Igen 
Dr. Nagy Attiláné Igen 
Bodnár Alex Szilveszter Nem 
Bucher Franciska Nem 
Takács Máriusz Nem 
Hulse Alexandra Tartózkodott 
Deutsch László Távol 
Sajó Ákos Távol 
 
Takács Máriusz: Kérdés, észrevétel nincs. Kérem, szavazzunk a 140/2023. sz. előterjesztés 2. határozati 
javaslatáról. 
 
Hozzászólás nem volt, a Bizottság az alábbi határozatot hozta: 
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KOEN 87/2023. (V.17.) sz. 
Határozat 

A Kulturális, Oktatási, Egyházügyi és Nemzetiségi Bizottság elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek a 
140/2023. számú – ”Javaslat az Imre utca átnevezése okán szükséges döntések meghozatalára” című – 
előterjesztés 2. határozati javaslatát. 
Határidő: 2023. május 18. 
Felelős: Takács Máriusz elnök 

(9 igen, egyhangú) 
A szavazásban 9 bizottsági tag vett részt: 
 
Árva Péter Igen 
Bodnár Alex Szilveszter Igen 
Bucher Franciska Igen 
Hulse Alexandra Igen 
Kállay Gáborné Igen 
Kozma András Igen 
Dr. Mátyás Ferenc Igen 
Dr. Nagy Attiláné Igen 
Takács Máriusz Igen 
Deutsch László Távol 
Sajó Ákos Távol 
 
Takács Máriusz: Kérdés, észrevétel nincs. Kérem, szavazzunk a 140/2023. sz. előterjesztés 3. határozati 
javaslatáról. 
 
Több hozzászólás nem volt, a Bizottság az alábbi határozatot hozta: 
 
KOEN 88/2023. (V.17.) sz. 

Határozat 
A Kulturális, Oktatási, Egyházügyi és Nemzetiségi Bizottság elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek a 
140/2023. számú – ”Javaslat az Imre utca átnevezése okán szükséges döntések meghozatalára” című – 
előterjesztés 3. határozati javaslatát. 
Határidő: 2023. május 18. 
Felelős: Takács Máriusz elnök 

(9 igen, egyhangú) 
A szavazásban 9 bizottsági tag vett részt: 
 
Árva Péter Igen 
Bodnár Alex Szilveszter Igen 
Bucher Franciska Igen 
Hulse Alexandra Igen 
Kállay Gáborné Igen 
Kozma András Igen 
Dr. Mátyás Ferenc Igen 
Dr. Nagy Attiláné Igen 
Takács Máriusz Igen 
Deutsch László Távol 
Sajó Ákos Távol 
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10./ A pedagógusnapi program támogatása 
Sz-199/2023. sz. előterjesztés  
Előterjesztő: Döme Zsuzsanna alpolgármester 

 
Takács Máriusz: Nagy kár, hogy nincs itt Polgármester Asszony, Alpolgármester Asszony, mert megkérdeztük 
volna tőle, hogy honnan jött ez az ötlet, hogy fürdőbelépőt vegyünk erre a neves alkalomra. Tulajdonképpen nem 
rossz ötlet, csak furcsa. Szokatlan ajándék. Csak egy kicsit meghökkentő volt nekem, mint pedagógusnak 
mindenképpen meglepő és meghökkentő volt, de támogatásra javaslom a dolgot, mert azt gondolom, fontos, hogy 
legyen valami ajándék. Nem rossz ajándék persze. Ez a Dandár Gyógyfürdő egy remek hely, kétség sem fér hozzá. 
Kérdés, észrevétel nincs. Kérem, szavazzunk az Sz-199/2023. sz. előterjesztés határozati javaslatáról. 
 
Hozzászólás nem volt, a Bizottság az alábbi határozatot hozta: 
 
KOEN 89/2023. (V.17.) sz. 

Határozat 
A Kulturális, Oktatási, Egyházügyi és Nemzetiségi Bizottság úgy dönt, hogy az önkormányzat 2023. évi 

költségvetésről szóló 4/2023. (II.21.) önkormányzati rendeletében szereplő 3146. számú „Kulturális, oktatási, 

egyházügyi és Nemzetiségi feladatok” elnevezésű költségvetési sor terhére bruttó 1.836.800,- Ft felhasználását a 

„Pedagógusnapi program” célra (fürdőbelépőjegyek vásárlására) jóváhagyja. 

Határidő: 2023. május 17. 
Felelős: Baranyi Krisztina polgármester 
 

(9 igen, egyhangú) 
A szavazásban 9 bizottsági tag vett részt: 
 
Árva Péter Igen 
Bodnár Alex Szilveszter Igen 
Bucher Franciska Igen 
Hulse Alexandra Igen 
Kállay Gáborné Igen 
Kozma András Igen 
Dr. Mátyás Ferenc Igen 
Dr. Nagy Attiláné Igen 
Takács Máriusz Igen 
Deutsch László Távol 
Sajó Ákos Távol 
 

 
Takács Máriusz: Köszönöm a bizottság mai munkáját. A legközelebbi alkalommal, ha jól emlékszem, június 21-
én fogunk találkozni, és ez lesz ebben a félévben az utolsó alkalom, utána nyári szünetre megyünk majd. 
Köszönöm szépen a munkát, az ülést 16.08 órakor bezárom.  

 
k.m.f. 

 
 Takács Máriusz 
 elnök 
           
Árva Péter 
bizottsági tag 
 
 
 
Fábián Beatrix 
jegyzőkönyvvezető 


